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INNLEIING: 

Dette var første gang FARM150 ble forelest sammen med 1. års studenter fra human ernæring. En stor 
utfordring var at FARM150 ble forelest før FARM260 for human ernæringsstudentene. Det var veldig tøft for disse 
studenter i begynnelsen. Vi hadde gjennomført endringer i timeplanen slik at farmasistudentene ikke måtte flytte 
seg så ofte mellom Realfagsbygget og BB-bygget samt hatt en dialog med Kjemisk om å tilpasse 
labjournalinnleveringsfristene deres med våre forelesninger. Samtidig ble kollokviene flyttet frem til kl 14 i 
stedet for sent på ettermiddagen. Dette semesteret møtte de fleste studenter til kollokviene som alle var ledet 
takket være ekstratiltak fra human ernæring og farmasi. Eksamen ble veldig bra for både farmasi og human 
ernæringsstudentene. 

STATISTIKK: 

Mengde vurderingsmeldte studentar:55 Mengde studentar møtt til eksamen:48 

Karakterfordeling ->: 

Eller ->: 

A:10 B:31 C:7 D:8 E:5 F:3 

Bestått: Ikkje bestått: 

SAMANDRAG AV STUDENTANE SI EMNEEVALUERING (hovudpunkt): 

21 av 55 studenter evaluerte emnet. Emnet ble vurdert som å være veldig stort. Forelesningene ble vurdert som 
veldig bra, men det ble påpekt at forelesere burde være flinkere til å gi oversikt over hva som skal gjennomgås i 
starten av forelesningene, ha oppsummeringer underveis, og gjerne fortelle hovedtrekk til tema før det foreleses om 
detaljer samt markere viktige slides. De fleste studenter likte labkursene som nå var skrevet noe om siden i fjor. 
Human ernæringsstudentene ønsket et forkurs til emnet. 

EMNEANSVARLEG SI EVALUERING: 

• Praktisk gjennomføring: se over 

• Karakterfordeling:bra 

• Oppfølging frå tidlegare evalueringar: bra 

• Studieinformasjon:bra 

• Litteraturtilgang:bra 

• Lokale og utstyr:bra 

• Utplassering/felt (viss relevant): 

• Endringar gjort undervegs:fikk ekstra kollokvieleder frå human ernæring 

MÅL FOR NESTE EVALUERINGSPERIODE - FORBEDRINGSTILTAK:  



Tiltak: Det er ønskelig med et forkurs for human ernæringsstudentene studentene, mest sannsynlig i regi av 
human ernæring. Det bør vurderes om bare antistoff diversitet bør foreleses og slåes sammen med 
genregulering i en dobbelttime. Det bør også vurderes om alle kollokvier bør være ledet slik som høsten 2013 
med stpendiat fra human ernæring 

 


